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No 3, Datang Industrial Zone, 
Kexin Road, Tianhe District,  
510000 Guangzhou

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Brothers Glass Industrial Development Co., Ltd., which is one of the largest glass suppliers in China. we have produced and exported building glass
for many years and we are much experienced in packing and shipping glass.  

We have three major glass plants in China, they are located in the south and north China respectively. we have acquired international quality approvals
and certificates, such asAUSTRALIA standard certification, ISO9001: 2000, Soncap, CE, UL approval. We promise our customers “Best Quality,
Excellent Service and Prompt Delivery“.  

Our factory is specialized in producing patterned glass, wired pattern glass and float glass, we also process laminated glass, hollow glass and temper
glass. The main sizes of our glass are: 2000*1500, 2000*1650, 2000*1370, 2200*1676, 2200*1500, 2200*1830, 2200*1650, 2400*1830, 3300*1830,
3300*2134 3660*2134 and so on, but if you need more we can produce buy your request! And the thickness can be from 1.8mm to 19mm.  

The glass main application is for buildings wall and furnitures, windows and doors, glass ballustrades, kitchenware, bakeware, dinnerwarre.

Company Profile of Brothers Glass Industrial Development CO.,LTD

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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